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El COE valida la proposta tècnica del JJOO 
d’Hivern al Pirineu tot i la negativa de 
l’Aragó 

El Comitè Olímpic Espanyol ha validat aquest divendres la proposta tècnica 
dels Jocs Olímpics d’Hivern, tot i l’absència del govern de l’Aragó. A l’acte, 
celebrat a la seu del COE a Madrid, hi ha assistit el president del Comitè, 
Alejandro Blanco, la consellera de la Presidència de la Generalitat, Laura 
Vilagrà i el secretari d’Estat per a l’Esport, José Manuel Franco. 

Tal com ha confirmat el COE en un breu comunicat, en aquesta reunió “s’ha 
validat la proposta presentada, debatuda i acordada per la comissió tècnica”. 
En relació a la negativa del govern de l’Aragó de signar l’acord, el COE ha 
apuntat que “esperem i confiem que el govern de l’Aragó se sumi a aquesta 
proposta”. 

Recordem que el president aragonès, Javier Lambán, ha rebutjat subscriure 
aquesta proposta tècnica en considerar que perjudica l’Aragó a favor de 
Catalunya. Entre altres coses, vol que les proves d’esquí alpí, en cas 
d’aconseguir la designació olímpica, es facin al Pirineu aragonès, i no a La 
Molina, com preveu la proposta tècnica que avui s’ha validat. 

D’altra banda, una estona abans de la ratificació d’aquesta proposta, el ministre 
de Cultura i Esports del govern espanyol, Miquel Iceta, ha assegurat que el 
COE no contempla que Catalunya pugui presentar una candidatura olímpica en 
solitari, prescindint de l’Aragó. En declaracions als Matins de TV3, Iceta ha 
assegurat que el president del COE, Alejandro Blanco, treballarà “fins a l’últim 
moment” perquè hi hagi acord amb l’Aragó. 
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